
Хроника

Успјели смо не само да деблокирамо, већ да изузетно динамизирамо европски пут
Црне Горе, поручио је потпредсједник Владе Црне Горе Алекса Бечић на данашњем
састанку са амбасадорима земаља чланица Европске уније, на челу са шефицом
Делегације ЕУ у Црној Гори Оаном Кристином Попом.

  

  

Бечић је након презентације остварених резултата истакао велико задовољство
остварењима 44. Владе и нове власти након готово шест мјесеци мандата, наводи се у
саопштењу његовог кабинета.

  

“Највећи дио посла који је у надлежности Владе, а тиче се привремених мјерила у
поглављима 23 и 24 већ је завршен, тако да са пуно оптимизма чекамо наредне мјесеце,
очекујући прво велико признање крајем јуна добијањем ИБАРА, а друго крајем године
затварањем великог броја преговарачких поглавља. Улазак у Европску унију 2028.
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године као 28. чланице је наш највећи државни интерес и историјско наслеђе за будуће
нараштаје. Остварење тог циља и сна многих генерација је изнад било ког другог
партијског или појединачног интереса, зато су сви наши капацитети усмјерени ка
наставку прогреса на европском путу”, истакао је Бечић.

  

Бечић се, у својству координатора органа обавјештајно-безбједносног сектора и
потпредсједника за безбједност, осврнуо и на остварене резултате посљедњих мјесеци
на пољу борбе против организованог криминала и корупције, који су, како се наводи у
саопштењу, поздрављени и изван граница наше земље.

  

“У претходним мјесецима свједочимо импресивним резултатима који су резултат
одличне, здраве и партнерске сарадње безбједносног сектора, тужилаштва и
ЕУРОПОЛ-а, а који показују да држава Црна Гора и њене институције континуирано,
храбро и одлучно побјеђују организовани криминал и корупцију. Заштићених нема,
недодирљивих нема, играња са државом нема, служења мафији у име државе нема, а
независне институције раде свој посао бескомпромисно, посвећено и професионално, по
слову закона и Устава. Дјелима се показује да надлежне органе не интересује како се
неко зове, које је припадности по било ком основу, већ да ли се сматра да је учинилац
кривичних дјела или не, да ли је радио за мафију или није, да ли је газио закон или није",
казао је потпредсједник Владе.

  

Бечић је додао да зато у разним фазама, различитим временским периодима, различите
стране бурно реагују покушавајући направити безуспјешан притисак, али ће зато он
увијек снажно подржати и стати свом снагом иза свих моралних и професионалних
припадника безбједносног сектора и других надлежних органа који, како је казао, без
обзира на ризике и изазове, без обзира ко је са друге стране и колико је моћан, раде
свој посао часно и са све већом мотивацијом, због чега, како истиче, код њега имају
наклон, похвале, али и подршку у сваком тренутку.

  

“Очистићемо земљу од криминала и корупције, највећег зла данашњице, побиједићемо
све нарко картеле и криминалне групе, јер од државе нико не може бити јачи, а
безбједносни сектор и државне институције ће бити ослобођене од корумпираних и
криминализованих припадника и службеника, јер доста је било брукања часне
униформе црногорских безбједносних служби”, закључио је потпредсједник Владе.

  

(Вијести)
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